
 
Procesafronding ingediende actualiteiten 18 nov. 2024 

 
  

 Vragensteller, fractie en onderwerp  
 

1. Luc Staal (VVD) - zorgfraude 
Opmerking wethouder 
Vedder  

Bij vermoedens/signalen doen we melding bij het RIEC die in 
contact staat met OM en Politie. Zorgverleners moeten een strenge 
toets doorstaan met ingang van 1 januari 2025. Een kwaliteits- en 
integriteitsinstrument wordt ingezet bij de inkoop van zorg. In 
Twente wordt regionaal samengewerkt op dit onderwerp. In 
Twente zijn we proeftuin aanpak zorgfraude.  
Mededeling n.a.v. de situatie bij Karakter. We kennen op dit 
moment niet de feiten, alleen de berichtgeving in de media. 
Namens de 14 gemeenten is schriftelijk om opheldering gevraagd 
bij Karakter. Mocht onvoldoende opheldering worden gegeven dan 
worden nadere stappen overwogen. 
De wethouder geeft aan dat we voor inwoners geen meldpunt 
hebben voor signalen van fraude. Er is wel een toezichthouder die 
onder meer steekproefsgewijs controleert.   

Toezegging wethouder 
  

De wethouder zoekt uit of de gemeente voldoende duidelijk 
aangeeft waar signalen van zorgfraude gemeld kunnen worden 
door inwoners. Eventueel wil de wethouder een en ander slimmer 
inrichten. 
 

Procesconclusie -- 

2. Marijn Ouwehand (PvdA) – eenzaamheid in Enschede 
Opmerking wethouder 
Van den Berg 
 

In alle gemeenten is eenzaamheid een punt van zorg. Het is een 
serieus probleem met een stuurgroep en een actiecomité. Na 2 jaar 
hoor en zie ik dat dit effect heeft. In de tweede helft van 2025 komt 
het college met een plan op basis van een evaluatie van de 
instrumenten. Het zit niet altijd in geld, maar ook in ontmoeten. We 
overwegen bewustwordingscampagnes. 
 

Toezegging wethouder 
  

-- 

Procesconclusie -- 
 



3. Danny van Wakeren (BBE) - drugsoverlast 
Opmerking wethouder 
Van den Berg 

De overlast is tot een minimum gekomen, maar op het moment dat 
het rustig is ben ik 5 weken later geïnformeerd over zware overlast. 
Daar geef ik morgen in de stadsdeelcommissie vergadering een 
toelichting op. 
Intussen draaien we programma’s met basisscholen en Alifa.  
Omwonenden ervaren angst om meldingen te doen. Dat is niet 
acceptabel. In de grensregio horen deze problemen erbij, maar hoe 
houden we de buurten leefbaar? Afgelopen vrijdag aan de 
wijkregisseur opdracht gegeven om te kijken of we een stevige 
interventie kunnen doen. Via de veiligheidskolom in beeld brengen 
wat de mogelijkheden zijn en dan komen we bij de raad terug met 
mededelingen als dat kan.  
De financiële middelen zijn bestemd voor jeugd en jongeren in deze 
wijken. Die kunnen niet algemeen worden ingezet. 

Toezegging wethouder 
  

Wethouder neemt de suggestie van raadslid Kemp mee om Signal 
te overwegen voor gebruik als berichtenapp in plaats van 
WhatsApp in verband met de afgeschermde telefoonnummers. 

Procesconclusie -- 

4. Rens Weustink (D66) – onwenselijke grenscontroles in Nederland 
Opmerking 
burgemeester Bleker 

Grenscontroles kunnen voor de maximale duur van 6 maanden. De 
precieze uitvoering kennen we op dit moment nog niet, maar de 
verwachting is dat er aan Nederlandse kant geen opstoppingen 
ontstaan. Opstoppingen zijn zeer onwenselijk. De zorgen zijn 
begrijpelijk en we houden de effecten in de gaten. 

Toezegging 
burgemeester 
  

De burgemeester houdt de raad op de hoogte van de manier 
waarop controles gaan plaatsvinden.  
 

Procesconclusie -- 

 
.  


